

Bill of Quantity

Project: Contributing to Social Cohesion and Inclusive Development in North East Syria

Location: Cultural Center, Tal Tamer, NES.

Required Service: Renovation for Tal Tamer Cultural Center to prepare it for hosting the project activities.

Details are in the table below.

جدول كميات العطاء

اسم المشروع: المساهمة في التماسك الاجتماعي والتنمية الشاملة في شمال شرق سوريا
الموقع: المركز الثقافي، تل تمر، شمال وشرق سوريا
الخدمة المطلوبة: إعادة تأهيل المركز الثقافي بثل تمر لجعله مناسباً لاستضافة أنشطة المشروع.

تفاصيل الخدمة موضحة في القائمة أدناه

#	Description	Unit الوحدة	Qty الكمية	Unit Price (USD) العملة (دولار)	Total Price (USD) المجموع بالدولار	الوصف
1	Providing and implementing cement wall covering for the interior walls of the center and the bathroom block. Two layers of 350 kg/m3, with thickness not less than 2 cm. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	M2	78			تقديم وتنفيذ تلييس الحائط بالاسمنت (زريقة) على طبقتين للوجه الداخلي للمركز وكتلة الحمامات. عيار ٣٥٠ كغ/م ³ ، وبسماكة لا تقل عن ٢ سم. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
2	Providing and implementing acrylic paint and two faces for the interior walls of the center (all rooms in addition to the salon, the basement, the staircase, and the bathroom block) with wall scraping and puttying for places that require it, and all that is necessary. Works and materials shall be approved by the designated engineer.	M2	1030			تقديم وتنفيذ دهان أكريلك وجوهين للجدران الداخلية للمركز (كافة الغرف مع الصالون والقبو وبيت الدرج وكتلة الحمامات) مع الحف والمعجنة للأماكن التي تتطلب ذلك، وكافة مايلزم. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
3	Providing and implementation of wall cement spraying (Trofia) two layers for the outer walls of the center. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	M2	295			تقديم وتنفيذ رش بالاسمنت (تروليا) على جوهين، للوجه الخارجي لجدران المركز. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
4	Removing the old tiles, providing and installing high-quality tiles for the floor of the center hall, with a cement mortar of not less than 350 kg/m3, and the thickness of the mortar must not be less than 3 cm, with polishing the tiles, and all that is necessary. Works and materials shall be approved by the assigned engineer.	M2	25			إزالة البلاط القديم، وتقديم وتركيب بلاط عالي الجودة لأرضية صالة المركز، بمونة إسمنتية لا تقل عن ٣٥٠ كغ/م ³ ، على أن تكون سماكة المونة لا تقل عن ٣ سم، مع جلي البلاط حتى التلميع، وكل ما يلزم. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
5	Center roof insulation works, including covering the roof with an insulating material to prevent water leakage, in addition to carrying out full roof cleaning work before starting. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	M2	240			أعمال عزل سطح المركز، يشمل تغطية السطح بمادة عازلة لمنع تسريب المياه، إضافة إلى القيام بأعمال تنظيف السطح بشكل كامل قبل البدء. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.

6	<p>Providing and installing good quality ceramic tiles for walls and inside bathrooms. The ceramic should be left in water before using it, then it should be installed well. The walls must be treated if there are any loose tiles before starting the installation, and the corners and places of separation should be covered with stainless steel. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	M2	25			<p>تقديم وتركيب سيراميك ذو نوعية جيدة للجدران وداخل الحمامات. يجب ترك السيراميك في الماء قبل استخدامه، ثم يركب بشكل جيد. يجب معالجة الجدران في حال وجود تطويل قبل البدء بالتركيب، مع تلييس الزوايا وأماكن الفصل بمعدن ستانلس. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
7	<p>Building a new toilet with dimensions: 120 cm x 250 cm next to the existing toilet, providing all necessary electrical fixtures and wiring and sanitary supplies, installing a good-quality, local white-colored porcelain sink, with a chrome water mixer, a drain plug and connecting the sink to the water drainage system and installing a stainless steel lid, with good quality ceramic tiling inside the toilet, in addition to all the necessary accessories. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	LUMPSUM	1			<p>بناء دورة مياه جديدة بأبعاد: ١٢٠ سم * ٢٥٠ سم بجانب دورة المياه الموجودة حالياً، مع توفير كل مايلزم من تمديدات كهربائية وصحية وتركيب مغسلة بورسلان ذات لون الأبيض محلية الصنع وعالية الجودة، مع خلط مياه كروم، وسداة مصرف وتوصيل المغسلة الى نظام صرف المياه وتركيب غطاء معدني مقاوم للصدأ، مع تلييط داخل دورة المياه بسيراميك ذو نوعية جيدة، إضافة إلى جميع الإكسسوارات اللازمة. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
8	<p>Providing and installing PVC doors for two bathroom blocks with a U-shaped frame, dimensions: 90 * 185 cm, with all necessary accessories. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	PCs	2			<p>تقديم وتركيب ابواب PVC لكنتتي الحمامات مع إطار بشكل حرف U، وأبعاد: ٩٠ * ١٨٥ سم، مع كافة الإكسسوارات اللازمة. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
9	<p>Providing and installing good quality brass faucets, size: 0.75 inch inside bathrooms, with 4 toilet hoses, and all that is needed. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	PCs	10			<p>تقديم وتركيب حنفيات نحاسية ذات نوعية جيدة، بقياس: ٠,٧٥، إنش لداخل الحمامات، مع خرطوم تواليت عدد ٤ وكل ما يلزم. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
10	<p>Providing and installing a high-quality three-layer PVC water tank with a volume of 1 m3 (1000 liter), with all required materials including a float valve and a 0.75 inch-sized slip plumbing ball valve. Moreover, firmly placing the tank on the roof, and connecting it with the water supply inside the bathrooms and to the sink, with all the necessary accessories and materials. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	PCs	1			<p>تقديم وتركيب خزان مياه بلاستيكي PVC ذو ثلاث طبقات عالي الجودة بحجم ١٠٠٠ لتر، مع كافة المستلزمات من فواشة وصنوبر ثنائي الطرف بقياس: ٠,٧٥، إنش. مع تثبيت الخزان بإحكام على السطح، وتوصيله بالتمديدات داخل الحمامات وإلى المغسلة مع كافة الإكسسوارات والمواد اللازمة. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
11	<p>Providing a 60 cm wide porcelain sink, and well installing it on the wall. In addition to providing and installing mirrors, chrome faucet, soapbox, stainless steel sink, and all necessary accessories. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	PCs	2			<p>تقديم وتركيب مغسلة بورسلان عرض ٦٠ سم، مع تثبيتها على الجدار بشكل جيد وتركيب مرايا وحنفية كروم ومصبنة وبالوعة ستانلس وكافة الإكسسوارات اللازمة. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
12	<p>Installing an iron door (steel profile) of at least 75 kg, with painting and providing all accessories, locks, and all that is needed. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	KG	75			<p>تركيب باب حديد بروفييل وزنه لا يقل عن ٧٥ كغ مع كل ما يلزم، مع الدهان وكافة الإكسسوارات والأقفال. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>
13	<p>Maintenance of the wooden doors, including maintaining places of the locks, installing new locks, installing panels to cover the fractures and filling if necessary, and painting the doors, and providing all the requirements. Door dimensions: 2 * 1 m. Works and materials should be approved by the assigned engineer.</p>	Door	4			<p>صيانة الأبواب الخشبية، يشمل صيانة مكان الأقفال، وتركيب أقفال جديدة، مع تركيب ألواح لتغطية الكسور وحشوة إن لزم، ودهان الأبواب مع كل المستلزمات. أبعاد الأبواب: ٢ * ١ م. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.</p>

14	Maintenance of iron windows with joints, change of locks, painting and all that is necessary, with the installation of 4 pieces of window glass with dimensions: 35 cm * 50 cm. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	Window	11			صيانة الشبابيك الحديدية، يشمل صيانة المفاصل وتغيير الأقفال والدهان وكل مايلزم، مع تركيب بلور عدد ٤ قياس ٣٥ سم * ٥٠ سم. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
15	Maintenance of aluminum doors, including rectifying the doors and installing new locks. Doors dimensions: 1 * 2 m. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	Door	3			صيانة أبواب الألمنيوم، يشمل معايرة الأبواب وتركيب أقفال جديدة. أبعاد الأبواب: ١ * ٢ م يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
16	Installing a good quality wooden frame for windows above the door, 3 pieces, with polycarbonate sheets (glass-alternative plastic sheets).The dimensions of two of them are: 88 x 70 cm, and the other is: 87 x 34 cm. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	PCs	3			تركيب إطار خشبي للنوافذ فوق الباب ذو نوعية جيدة، عدد ٣، مع ألواح بلاستيك بديل الزجاج (بولي كربونيت). أبعاد اثنين منهم ٨٨ * ٧٠ سم، والآخر ٨٧ * ٣٤ سم يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
17	Deep cleaning and water-pressing the entire interior of the toilet units, removing all unnecessary materials, maintaining chimneys and raindrops, opening the entire sewage system, repairing fractures if any, and installing a cover for the main sewage channel. Works and materials should be approved by the assigned engineer.	LUMPSUM	1			تنظيف وتعزيل وضغط بالمياه لكامل داخل وحدات دورات المياه، وإزالة كافة المواد غير اللازمة، وصيانة المداخلن والمطريات، وفتح كامل الصرف الصحي، وإصلاح الكسور إن وجدت، وتركيب غطاء لمجرى الصرف الصحي الرئيسي. يجب اعتماد الأعمال والمواد من قبل المهندس المعين.
Grand Total					المبلغ الإجمالي	